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Styrelsemöte

Tid: söndagen: 230129 kl. 18.30-20.30

Plats: Klubbrummet Nyckelby

Kallade: Elena Hultgren, Äsa Johansson, Kristina Orselius, Pernilla Hallin, lda Slänsby, Ella

Axelsson, Anna Askling, lngmarie Ramsten

Adjungerande: Margareta Forsberg, Maria Axen, Ulf Paulsson, Susanne Berg, Eva Qvarfordt

Närvarande: Elena Hultgren, Åsa Johansson, Kristina Orselius, lda Slänsby, Ella Axelsson,

Anna Askling,

Adjungerande: Maria Axen, Ulf Paulsson, Susanne Berg
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Dagordning:

lnledning/ Status i förening, sociala medier. Problem med banken, men det har nu

löst sig. Svårt att få kontakt med dem. Swedbank play som är kopplat tillTDB har

begärt papper från årsmöten. Elena har skickat in de protokoll de önskat frän 2O22.

Ärsmötesprotokoll och konstituerande mötesprotokoll.

Godkän na nde av dagord n ing. Dagordn i ngen god kännes.

Val av protokolljusterare, Ella Axelsson

4. FöregåendeProtokoll

5. Årsmöte 230212 kl. 11.

Valberedningens arbete. Susanne Berg rapporterar om svårigheterna att rekrytera

nya medlemmar till styrelsen. En vakans som det är nu. Valberedningen arbetar

vidare med att fylla den platsen.

Årsmöteshand linga r: lnbjudan, Dagordning, Verksamhetsberättelse,

Förvaltningsberättelse, revisionsberättelse, balans- resultaträkning, budget,

verksamhetspla n.

Årets stormästare, årets eldsjä1, årets lektionsryttare, årets tävlingsryttare, årets

stallkompis.

Pokalerna ska stå i klubbrummet från och med nu. Beslut.
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Elena ordnar med presentkort till detta. Åsa ordnar med diplomen.
Årsmöteshandlingarna läggs enbart ut digitalt för att spara på miljön. Beslut

6. Ekonomi:

a) Resultat Kristina. Genomgång av ekonomin. Medlemsavgifter ha inkommit.
Ban kavgifter betalda samt försäkring.

b) Hippokrates. Lite krångligt att se i systemet hur många medlemmar som

finns.

c) Nyttjanderättsavtal nu underskrivet 230201-27!23L. L3000 är årsavgiften.

d) Ansökan om sponsring för projekt med Länsförsäkringar f ör 2023 och 2024.
Ett projekt med ryttarutveckling som innehåller kostråd, hur man är mot
varandra istallet, träna utan häst etc. Under 2O22har vi enligt
Länsförsäkringar inte taggat länsförsäkringar i sociala medier någon gång. Vi

kan dock se på vårt instagramkonto att länsförsäkringar Östgöta är taggat
flera gånger. Under käpphästhoppet är det taggat alla omgångar. Under vt.

Kommer det vid 5-6 tillfällen, avsutten och uppsutten verksamhet.
Länsförsäkringar sponsrar med 5000: - / är.lnlägg skall ske under minst 4
tillfällen där vi går ut med att denna aktivitet är sponsrat av

Länsförsäkringar. Nytt avtal om detta med regler har skickats från
Länsförsäkri ngar.

e) Ansökan om ersättning för höga elkostnader från Motala kommun. lnget
hört än från Motala kommun.

f) Medlemsavgift2O24. SVRF har höjt avgiften för försäkringen från 75,50 till
105 kr. Höjning med 40%. 3A4,7O är overheadkostnader på varje

medlemsavgift. För junior är det 4,70:-mer än det vi planerat för att ta
betalt. Vi avvaktar ÖRf's årsmöte. Vi diskuterar men beslutar att de

planerade avgifterna för 2O24 kvarstår. Beslut

7. Registerutdrag: lda Slänsby, Ella Axelsson, Yvonne Stridh, Kristina Orselius, Margareta
Forsberg, Maria Axen, Åsa Johansson, Wilma Adamovic.

8. Stall Nyckelby/Föreningen Nyckelryttarna aktiviteter
Arbetsgruppen redovisar framtidens planering MMÅP

Gruppen har haft möte 2L/1. Planering för Vt.

25/2har de uppföljningsmöte. Aktiviteter tillkommer under äret. Hopptröningar med
Maggan, årsmöte, sportlovsaktiviteter, Nyckeln tilltövling, teorivecko, tantdressyr,
Påsk-WE, påskhoppet, poy and ride, lakolo tövlingor, Nyckelkombon och

övernottningslöger. Samtliga datum finns uppdoterode på stoll Nyckelbys hemsida.
- Uppsittningar per/vecka på ridskolan VT- januari. 139 ridande. lnte helt fulla

grupper. Ny nybörjargrupp startas upp nu ifebruari. Mindre antal elever märktes

av under HT i nybörjargrupp. Motala tidning besöker stallet för ett reportage om
ökade kostnader. Stallet provar hästar för att få in en ny häst att ersätta Zezzan.



- Framtida aktiviteter/Vt.2023. Se ovan. Hajk istället för läger och jourer. We häst

vid hand. Planering för ansökan till projektstöd. Ryttarutbildning steg 1- allmän

hälsa, sociala medier, trygghet och kost. Fortsättning på förra årets aktiviteter.
Nyckeln till tävling fortsätter även denna termin.4 grenar på nyckelkombon

denna gång, även WE. Vi i stallet, Pernilla kollar upp detta. Ella kan ställa upp

som lagledare igen.

- Clinic 2023. På teoriveckorna planeras Clinic. Föreläsningar samt andra

aktiviteter på teoriveckorna. V. L9 är andra teoriveckan börjar lördag och den

första är måndag v.10

- Tävlingar 2023

Rapporter:

a) Skrivelser: SVR

REQS. Arbetsmiljöverktyg som har olika delar där vi ska lämna in en uppföljning

från besöksprotokollet för 2 år sedan. Detta ska vara inne28/2 och Elena och Mia

ansvarar för att detta lämnas in.

-Trygg ridsport handlingsplan- Planeras in i de kommande aktiviteterna under

vårterminen.
b) Beviljade Bidrag: inga aktuella

c) Sökta Bidrag: LOK-stöd ht22, granskning igen där Elena kompletterat ansökan.

Kommunalt aktivitetsstöd som vi skickat in för hösten 2O27.

d) Utbildning: Equipe utbildning 22 januari. Malin Kullman och Alva Björk. Båda

nöjda med utbildningen.
e) Cafeteriasektionen. Åsa rapporterar, Yvonne kommer med muggar i porslin.

Kaffebryggare ska köpas in och Åsa kollar detta. Vi planerar att köpa in 2 stycken.

f) Tävlingssektionen. 3 stycken beviljade tävlingslicenser. Viktigt att ta upp att vi är

en tävlingsförening. Planera att åka fler tillsammans på tävling? Klubbschabrak till
de som tävlar för oss? På hemsidan behöver det finnas mer information om

detta. Påbörja arbete med ett tävlingsmöte inför 2024. Viktigt att skapa en

team kä n sla. Fu n ktio nä rsträff/fest efter tävl i ngar?

g) Ungdomssektionen. lnterimstyrelse på ungdomssektionen bildades för 5
månader under ledning av Pernilla och Åsa. Årsmöte och konstituerande
2O23OL29. Alice Sundberg Valdes till ordförande, Olivia Kuylenstierna valdes till
vice ordförande. lngen kassör och sekreterare är olika från möte till möte. 2

möten till är planerade. Under sportlovet planerar de en aktivitet och vill gärna

bjuda deltagarna på fika och rosett. Vi godkänner detta. Beslut

l) Miljö. lnget att tillägga.

J) Hemsidan. Åsa jobbar vidare på layouten och vad som ska stå med på hemsidan.

k) Klubblokal. De baracker vi tittat på har för små rum. Vi behöver en större lokal för
att vi ska kunna utnyttja det som vi vill. Vi funderar vidare.

Årshjul- Uppdatering, går igenom januarioch februari. Agria klar som sponsor. Marta

J Toftgård är med och jobbar med sponsring.

Nominering Till ÖRF Tävlingssektion Wilma Adamovic. Elena uppdaterar under
februari månad.

9.
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10. Bordlagda ärenden/Åtgardslista

12. Övriga frågor

1"3. Nästa möte Årsm öte 2302L2 kl. L1.00 Digitalt

Kon stituerande styrelsemöte 23O2L9 kl. 18. 30-20. 30

Elena Hultgren Ordförande
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ZÅczor

lda Slänsby Sekreterare Ella Axelsson Justerare
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